

Terms and Conditions for TenRen's TEA Hong Kong Shopping Privileges Promotion

「香港天仁茗茶優惠」條款及細則：

1. 「香港天仁茗茶優惠」(「本推廣」)只適用於持有有效之安信信貸有限公司(「安信」)發出的EarnMORE信用卡或WeWa信用卡(「合資格信用卡」)之持卡人(「持卡人」)。
2. 本推廣之推廣期為2026年8月20日至2026年9月19日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
3. 於推廣期內, 持卡人以合資格信用卡於香港天仁茗茶分店(金鐘、誠品、一田、UNY及AEON分店除外)購買餐牌上任何茶飲(只限中杯)可享買一送一優惠(「優惠」)。
4. 本推廣優惠數量名額為8,000杯茶飲, 先到先得, 額滿即止。安信及香港天仁茗茶保留隨時於優惠名額額滿後結束本推廣之權利而毋須另行通知。
5. 持卡人須於落單時及以合資格信用卡簽賬前向店員說明以享用優惠。
6. 優惠贈送之茶飲須與付款惠顧之茶飲為相同品項(包括冷、熱、冰度、甜度等)。
7. 優惠贈送之茶飲必須在同一購買簽賬交易內即時換領。
8. 每位持卡人於推廣期內每日只可享優惠一次。
9. 優惠不可與其他禮券、折扣、推廣優惠、員工優惠或會員優惠同時使用。
10. 安信及香港天仁茗茶保留隨時取消及終止本推廣及/或修改有關條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議, 安信及香港天仁茗茶保留最終決定權。
11. 持卡人明白及接納所有享用優惠之產品及/或服務並非由安信提供。安信對一切與該產品及/或服務有關之責任概不承擔。所有與該產品及服務相關之責任(包括但不限於其質素及供應量)均由香港天仁茗茶及/或相關生產商承擔。
12. 除持卡人及安信外, 任何人均無權根據香港法例第 623 章《合約(第三者權利)條例》強制執行本條款及細則的任何條款或享有任何條款中的利益。
13. 本推廣所有產品圖片、產品價錢及產品資料只供參考, 詳情請向香港天仁茗茶查詢。
14. 本推廣之條款及細則中英文版本如有歧異, 概以英文版本為準。

“TenRen's TEA Hong Kong Shopping Privileges” Terms and Conditions:

1. “TenRen's TEA Hong Kong Shopping Privileges” (“Promotion”) is only applicable to cardholders with valid EarnMORE Credit Card or WeWa Credit Card (“Eligible Credit Card”) issued by PrimeCredit Limited (“PCL”) in Hong Kong (“Cardholders”).
2. Promotion period of the Promotion is from 20th August 2026 to 19th September 2026 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
3. During the Promotion Period, Cardholders can enjoy Buy-1-Get-1-FREE for purchase of any tea drinks on menu (Medium Size only) at TenRen's Tea branches in Hong Kong (except Admiralty, Eslite, YATA, UNY & AEON branch) with Eligible Credit Card (“Offer”).
4. The Offer of the Promotion is subject to the quota of 8,000 cups of tea drinks and available on a first come first served basis while stock last. PCL and TenRen's TEA Hong Kong reserve the right to end the Promotion at any time after the quota of the Offer is full without prior notice.
5. Cardholders must state their intention to use the Offer when ordering and before settling payment with Eligible Credit Card in order to enjoy the Offer.
6. The complimentary cups of tea drink given in the Offer shall be the same as the purchase order of the tea drinks (including the choice of iced drink or hot drink, the level of ice and sweetness).
7. The complimentary cups of tea drink given in the Offer must be redeemed immediately together with the purchased tea drink.
8. Each Cardholder can only enjoy the Offer once per day during the Promotion Period.
9. The Offer cannot be used in conjunction with any other coupons, discounts, promotional offers, staff discount and membership offer.
10. PCL and TenRen's TEA Hong Kong reserve the right to cancel and terminate the Promotion and/or amend the relevant terms and conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, PCL and TenRen's TEA Hong Kong reserve the right of final decision.
11. Cardholders understand and accept that all products, and/or services relating to the Offer of the Promotion are not provided by PCL. PCL accepts no responsibility whatsoever in connection with such products and/or services. All liabilities for any matters relating to such products and/or

services (including but without limitation to their quality and supply) are borne by TenRen's TEA Hong Kong and/or relevant manufacturer.

12. No person other than the Cardholders and PCL will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623, the Laws of Hong Kong) to enforce or to enjoy the benefit of any term under these terms and conditions.
13. All products photos, products price and products information under the Promotion are for reference only. For details, please contact TenRen's TEA Hong Kong.
14. Should there be any inconsistency between the English and Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.